
Sundhedsudvalget

Til: Sundheds- og ældreministeren

Dato: 6. november 2020

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

SUU alm. del

Spørgsmål 249
Ministeren bedes forklare, hvorfor Region Hovedstaden på vegne af de danske regioner
og sundhedsmyndigheder valgte at underskrive en kontrakt for salg af værnemidler eller
tests gennem Nine United den 18. maj 2020, når Lægemiddelstyrelsen allerede den 13.
maj 2020 havde meddelt, at der ikke længere var en kritisk situation på markederne, og
at man ikke forventede forsyningsproblemer i forbindelse med COVID-19 i Danmark?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Peder Hvelplund (EL).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på peder.hvelplund@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne
Jane Heitmann
formand
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